
Protokoll vid Distriktsmöte inom Lions distrikt 101M 
    2023-04-22 i Hedemora 

 
 
 
 
 

§1    Distriktsmötet öppnas 

 Acting DG Anki Rooslien förklarade mötet öppnat. 
§2   Fastställande av röstlängd 

 38 st. röstberättigade delegater. 
§3  Val av mötesordförande 
   Till mötets ordförande valdes PGRO Alf Bakken, LC Malung. 
§4    Val av mötessekreterare 
 Till sekreterare valdes Nils-Erik Bergström och biträdande sekreterare Michael 
 Williams, båda från LC Hedemora. 
§5    Val 2 justerare samt rösträknare 
 Till att jämte ordförande justera protokoll valdes Peter Fredriksson och Jan 
 Engsås,  LC Hedemora. Dessa två valdes också till rösträknare. 
§6   Anmälan om övriga ärenden. 
  Inga ärenden tillkom. 
§7   Förhandlingsordningen fastställdes. 
 Föreslagna förhandlingsordning godkändes. 
§8    DG:s preliminära rapport för verksamhetsåret 2022-2023 fram t.o.m. 28 
 februari 2023 

 Rapporten redovisades och godkändes. 
§9  Rapporter från distriktsrådet 1VDG, 2VDG, Marknadsföreningsteamet och 
 Kassör   
 Rapporterna godkändes 

§10  Rapporter från GLT, GMT, GMT/New Voices, LCIF-koordinator och ZO-
 teamen. 
  Årsrapport från GMT Johan Skoog föredrogs muntligt och Hans -Erik Alfons 
 rapporterade om LCIF-veckan som startar vecka 18 och samt om  
 Katastroffonden. 
 Rapporterna godkändes. 
§11   Rapport från YEC/Ungdomsläger, LCFM, Lions Quest samt Miljökoordinatorn 

 Ett 21 dagars läger har anordnats av 101N och 13 av de dagarna hade LC Tierp 
 och LC  Gävle ansvar för och några av dagar lades i Stockholm. Ansvariga var 
 Inger Lööf och Peter Hansson. Beträffande Lions Quest så har pengar ännu inte 
 gått ut. Anki redogjorde för hur medlen skall användas och dessa skulle om-
 gående betalas ut. Enligt Svante Hanses skall 40 kr per medlem gå oavkortat till 
 Lions Quest och Bruno Ahlqvist informerade om att det finns  ett 
 distriktsmötesbeslut . Beträffande  LCFM informerade Dag Helin om att 
 gåvor kan ge skattereduktion. Miljösamordnare  Mursal Isa rapporterade om 
 vårt miljöarbete och att vi måste visa mer vad vi gör på det området. 
 Rapporterna godkändes. 
 



§ 12  Rapport från hedersrådet. 
 Finns på webben och rapporten godkändes. 
 
§13   Rapport projekt HOOYO 

 Anki Rooslien, projektledare, rapporterade om projekt Hooyo och informerade 
 om de ändringar som gjorts. Ett slutligt beslut skall komma i maj av LCI. 
 Byggnationen beräknas starta i juli 2023 och vi har medel som täcker 
 byggnationen  men det behövs mer. 
 Rapporten godkändes. 
§14   Till revisorer  och suppleanter för verksamhetsåret 2023-2024 

 Svante Hanses och Elisabeth Emanuelsdotter Voll valdes till revisorer samt till 
 revisorssuppleanter valdes Agneta Andersson och Erik Perjos. 
§15   Presentation av DG-kandidat verksamhetsåret 2023-2024. 
 Kandidat Anki Rooslien. Hon gjorde en kort presentation av sig själv. 
§16   Presentation av 1vDG-kandidat verksamhetsåret 2023-2034. 
 Kandidat Anna-Lana Bohlin. Anki gjorde en presentation av Anna-Lena 
§17      Presentation av 2VDG-kandidat verksamhetsåret 2023-2024. 
 Kandidat Frank Poot. Frank gjorde en egen presentation. 
§18  Val av distriktsguvernör för verksamhetsåret 2023-2024 
  Anki Rooslien valdes till DG Med 37 JA och 1 blank. 
§19  Val av 1:e Vice Distriktsguvernör 
 Anna-Lena Bohlin valdes till 1VDG med 35 JA 
§20 Val av 2:e Vice Distriktsguvernör    

 Frank Poot valdes till 2VDG med 34 JA och 1 blank. 
§21   Presentation av ZO-team för verksamhetsåret 2023-2024. 
 Finns i foldern. Ankis säger att det är prio 1 på att  få fram  kandidater 
 till zon 9 och 11 som saknar helt representation. 
§22   Distriktets förslag till poster inom multipeldistriktet 

 Anki presenterade sitt team inför verksamhetsåret. Kassör Sergei 
 Ljessnoi,Staffan Öberg blir GMT, Lena Nyquist blir GLT, GST blir Maria Inez 
 Ribeiro de San Juan, webbansvarig Frank Poot, LCFM är Dag Hedin och LCIF 
 Koordinator är  Hans-Eric Alfons 
§23    Handläggning av Distriktsrådets avgivna förslag. 
 Anki Rooslien redogjorde för den och en handlingsplan som vi arbetar efter är 
 upprättad och den godkändes.   
§24    Motioner. 
 Inga nya motioner hade inkommit för behandling. 
§25    Förslag till rambudget för 2023-2024. 
 Förslaget till budgeten ligger på 216.000 och då med ett underskott på 
 -72.000  . Underskottet skall ses som en investering speciellt på 
 utbildningsområdet. Distriktet räknar med ett medlemsantal på 1200 och 120 
 kr/medlem, där finns även en familjerabatt. Målet är att det skall finnas minste 
 50.000 i  eget kapital . 
 Det finns .idag  eget kapital på 414.000 kr som härrör från en sammanslagning. 
 Den ligger kvar som en buffert. 
 Rambudgeten godkändes. 
 



§26 Fastställande av medlemsavgift för verksamhetsåret 2023-2024    

  Medlemsavgiften fastställdes till 120 kr/person 

 Förslaget godkändes. 
 
§27    Värdskapet för distriktsmöte 2024 

 Anna-Lena Bohlin gjorde en presentation av Karlstad och välkomnade 2024 års 
 distriktsmöte till hennes klubb. 
 Fastställdes till LC Karlstad Almen. 
§28  Ö Övriga ärenden: 
 Krishanteringsplanen tas upp på extra Distriktsmöte i höst och Distriktsrådet 
 kommer att ta upp frågan på DR 1först.   
§29    Avslutning   
 Anki Rooslien tackade alla för ett bra distriktsmöte samt tackade presidiet för 
 bra genomfört arbete. 
 
 
 
Vid protokollet 
    
……………………..................   ……………………........... 
Alf Bakken    Nils-Erik Bergström 
Ordförande    Sekreterare 
 
 
……………………..................   …………………….......... 
Peter Fredriksson   Jan Engsås 
Justerare    Justerare 


